

# Diario de Ferrol

SÁBADO 9 DE MAYO DE 2015

## En imagen



### CHARLA SOBRE LOS PELIGROS DE LA RADIACIÓN DE ANTENAS

Vecinos de Montefaro, en Valdoviño, que vienen demandando la retirada de una antena de telefonía móvil en la zona por considerarla perjudicial para su salud, participaron ayer de una charla a cargo del responsable del área de radiación de la APDR de Pontevedra, Xulio Carmona, y el presidente de Adega-Ferroterra, Xandro García, sobre los peligros de la emisión de la mencionada infraestructura. FOTO: D.A.

# CHARLA INFORMATIVA

*É perigosa para a nosa  
saúde a emisión da antena?  
Provoca doenzas graves?*

**Xulio Carmona**

Responsábel da área de radiacións da APDR de Pontevedra

**Xandro García**

Presidente de ADEGA-Ferroterra

**VENRES  
8 DE MAIO  
19:30H**



**Lugar: Escola de Montefaro  
Organiza: Veciñas/os de Montefaro**

**DiariodeFerrol.com**

## Vecinos de Montefaro exigen la retirada de una antena por motivos de salud

REDACCIÓN FERROL | Actualizado 03 Mayo 2015 - 00:40 h.



Los afectados, ayer a las puertas del consistorio

Vecinos de Montefaro, en la parroquia de Meirás solicitan al Concello de Valdoviño la retirada de una antena de telefonía móvil próxima a las viviendas desde hace unos 25 años. Los afectados relacionan estas instalaciones con la elevada aparición en los últimos años de graves problemas de salud entre los vecinos. Una situación sobre la que ya pidieron explicaciones ante la administración local sin que,

según señalan, esta les facilitase información alguna al respecto.

Ante esta coyuntura una veintena de afectados intentó ayer hacer entrega por registro de las más de 300 firmas que reunieron no solo para pedir la eliminación de la antena, sino para que el Concello inste a la Xunta a elaborar un estudio epidemiológico y apruebe una ordenanza municipal de cautela sobre este caso.

La entrega no se pudo hacer efectiva ya que las instalaciones del Consistorio permanecían cerradas, aunque indican que desde el Concello se les confirmó que este estaría abierto en horario habitual. Los vecinos critican el trato dispensado por el Concello, aunque señalan que no cejarán en su empeño de exigir una solución y que mañana regresarán a presentar el escrito dirigido al alcalde

**La Voz de Galicia**

## Veciños de Valdoviño intentan presentar firmas no Concello sen éxito

Solicitan que se realice un estudio para analizar os efectos dunha antena de telefonía situada entre as vivendas

LA VOZVALDOVIÑO, 04 de maio de 2015. Actualizado ás 18:48 h.



Veciños de Montefaro, na parroquia valdoviñesa de Meirás, trasladáronse onte ao Concello para presentar por rexistro máis de 300 firmas solicitando que se faga un estudo sobre os efectos producidos por unha antena de telefonía que leva máis de venticinco anos instalada entre as vivendas da zona. A elevada aparición de graves problemas de saúde entre os residentes nos últimos anos espertou as alarmas, motivando a petición veciñal. Á súa chegada

e pese ter notificado que acudirían onte, atopáronse o Concello pechado.

<http://galego.lavozdegalicia.es/noticia/ferrol/valdovino/2015/04/30/vecinos-montefaro-meiras-entregan-firmas-retirada-antena-telefonia/00031430415102903115465.htm>

*Lia Voz de Galicia*

## **Veciños de Montefaro, en Meirás, entregan firmas pola retirada dunha antena de telefonía**

Vinculan problemas de saúde da poboación con esta instalación, que leva máis de 25 anos entre as casas

LA VOZVALDOVIÑO, 30 de abril de 2015. Actualizado ás 19:33 h.

Os veciños de Montefaro, da parroquia de Meirás, manifestaron a súa preocupación pola presenza dunha antena de telefonía que leva máis de 25 anos situada entre as vivendas. Nos últimos anos, produciuse unha elevada aparición de graves problemas de saúde entre os residentes, polo que os veciños realizaron unha recollida de firmas que presentarán por rexistro no Concello mañá ás 11 horas.